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Behandling: 
8 medlemmer til stede. 
 
Kari Kristine Engan foreslo følgende: 
Det ønskes at man i planarbeidet setter fokus på utarbeidelsen av sykkelfelt ved bussholdeplasser 
samt lydsignal i lyskryss. 
 
Gudrun Lid Sæther foreslo følgende: 
Alkolås bør vurderes som et trafikksikkerhetstiltak i forhold til transport av barn og unge. 
 
Liv Marit Løkken foreslo følgende: 
Det bør ses på bruken av fleksible bommer som skal hindre gjennomkjøring i boligområder og 
skiltprogram i forhold til disse for å bedre trafikksikkerheten. 
 
Dag Øivind Antonsen foreslo følgende: 
Det er positivt at kommunen har innført kollektivfelt. Dette vil på sikt redusere biltrafikken, og 
utrykningskjøretøy kommer lettere frem. 
 
Det må sikres at det ikke dannes alternative kjøremønster for eksempel gjennom boligfelt på grunn av 
trafikkregulering. 
 
Votering: 
Forslagene ble enstemmig vedtatt. 
 
 
VEDTAK: 
 
Kommunalt råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne gir slik 
 
UTTALELSE 
 
Det bes om at man i planarbeidet vurderer/setter fokus på følgende for å bedre trafikksikkerheten: 
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- Det ønskes at man i planarbeidet setter fokus på utarbeidelsen av sykkelfelt ved 
bussholdeplasser samt lydsignal i lyskryss. 

 
- Alkolås bør vurderes som et trafikksikkerhetstiltak i forhold til transport av barn og unge. 

 
- Det bør ses på bruken av fleksible bommer som skal hindre gjennomkjøring i boligområder 

og skiltprogram i forhold til disse for å bedre trafikksikkerheten. 
 

- Det er positivt at kommunen har innført kollektivfelt. Dette vil på sikt redusere biltrafikken, og 
utrykningskjøretøy kommer lettere frem. 

 
- Det må sikres at det ikke dannes alternative kjøremønster for eksempel gjennom boligfelt på 

grunn av trafikkregulering. 
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